
Fra: Ørjan Raknes Forthun 
Sendt: tirsdag 19. november 2019 00:14 
Til: Leni Dale 
Emne: VS: Orientering oppfølging forvaltningsrevisjon - møte KU den 27.11 
 
 
 
Mvh 
 
Ørjan Raknes Forthun 
Rådmann 
 

Fra: Øivind Olsnes  

Sendt: mandag 18. november 2019 09:00 
Til: Ørjan Raknes Forthun; Leif Erik Gullanger 

Emne: SV: Orientering oppfølging forvaltningsrevisjon - møte KU den 27.11 

 
Hei 
Det skal gå fint 
Øivind 
 

Fra: Ørjan Raknes Forthun  

Sendt: mandag 18. november 2019 00:09 
Til: Leif Erik Gullanger 

Kopi: Øivind Olsnes 

Emne: SV: Orientering oppfølging forvaltningsrevisjon - møte KU den 27.11 

 
Vi ønsker å gi en kort skriftlig orientering om dette.  
Orienteringen sendes til dere onsdag 20/11. 
 
Håper det e i orden. 
 
Mvh 
 
Ørjan Raknes Forthun 
Rådmann 
 
Fra: Leif Erik Gullanger [mailto:leif@digitalcreations.no]  

Sendt: fredag 15. november 2019 12:58 
Til: Ørjan Raknes Forthun 

Kopi: Øivind Olsnes 

Emne: Re: Orientering oppfølging forvaltningsrevisjon - møte KU den 27.11 

 

Hei! 

 

Beklage sent svar, jeg har vært litt ute av drift.  

 

Sender som avtalt litt mer spissede spørsmål vedrørende medisinutdeling i hjemmetjenesten. 

Har prøvd å holde det så kort og konsist som mulig. 

 

mailto:leif@digitalcreations.no


Det første spørsmålet dreier seg om medisiner som etter vår forståelse skal signeres ut ved 

utlevering. Kan det stemme at noen i hjemmetjenesten signerer ut alle medisinene man har 

levert ut i løpet av en arbeidsdag i bulk ved arbeidsdagens slutt? Er dette i henhold til regler 

og rutiner, og har man eventuelt noen rutiner for å fange opp avvik? 

 

Det neste spørsmålet dreier seg om medisiner som pasienten kan velge å ta ved behov, der 

ubrukt medisin skal leveres tilbake til hjemmetjenesten. Vi har forstått det slik at noen samler 

opp en del medisin, for eksempel det de har fått levert tilbake gjennom en hel uke, for deretter 

å registrere dette som tilbakelevert ved slutten av uken. Er dette i henhold til regler og rutiner, 

og har man eventuelt noen rutiner for å fange opp avvik?  

 

Det er selvsagt flott om vi kan få en kort orientering i møtet, men som vi snakket om per 

telefon har vi forståelse for at situasjonen for administrasjonen er litt krevende. Jeg tenker at 

en kort skriftlig orientering også må være greit. Det viktigste er jo tross alt at dette blir tatt tak 

i, dersom dette skulle vise seg å ikke være i henhold til regler og rutiner.  

 

Det hadde uansett vært fint å få vite om noen vil stille i møtet eller ikke, slik at vi kan 

planlegge møtet i forhold til dette. Øivind vil gjerne få sendt ut innkalling den 20. Nov. 

 

 

Mvh, 

Leif Erik Gullanger 

Digital Creations AS 

Tlf: 98 69 60 30 

 

 

man. 4. nov. 2019 kl. 22:43 skrev Ørjan Raknes Forthun 

<Orjan.Raknes.Forthun@lindas.kommune.no>: 

Hei, 

 

Viser til forrige mail jeg sendte deg. 

Det er litt det samme med denne. 

Slik jeg forstår det ble det gitt en orientering i kontrollutvalget 11.9. 

Det er begrenset hvor mye nytt vi kan melde i løpet av to måneder. 

Det vil også her være naturlig å sende videre oppfølging over til kontrollutvalget i Alver. 

 

Håper på forståelse for dette. 

 

Mvh 

 

Ørjan Raknes Forthun 

Rådmann 

 

Fra: Øivind Olsnes 

Sendt: onsdag 16. oktober 2019 13:56 

Til: Ørjan Raknes Forthun; Kristin Moe 

Kopi: Leif Erik Gullanger 

Emne: Orientering oppfølging forvaltningsrevisjon - møte KU den 27.11 

Viktighet: Høy 

 

mailto:Orjan.Raknes.Forthun@lindas.kommune.no


Rådmann Ørjan Raknes 

Kommunalsjef Kristin Moe 

 

 

Syner til handsaming  av forvaltningsrapport Arbeidet med å sikre eit trygt og godt 

skulemiljø 

i KU sak 43/19, og kommunestyre den 26.09.19 sak 052/19 med slik vedtak: 

 

 

Kommunestyret sluttar seg til revisjonen sine konklusjonar og tilrådingar. 

Kommunestyret ber rådmannen følgje opp forvaltningsrapporten i samarbeid med dei andre 

kommunane som skal inn i Alver kommune. 

 

Rådmannen vert beden om å kome med ei tilbakemelding til kontrollutvalet i møte den 

27.11.19 om korleis tilrådingane i rapporten vert følgd opp. 

 

 

Kontrollutvalet vil setje denne saka på sakskartet i møte den 27.november og ber her om at 

rådmannen førebur ei orientering om status for oppfølgingsarbeidet. 

Dersom det vert utarbeida eit notat så er det ønskjeleg å få dette tilsendt innan 18. nov.-  før 

utsending av innkalling til møte. 

 

Takkar på førehand for eit snarleg svar om kven som vil delta frå rådmannen. 

 

Venleg helsing 

Øivind Olsnes 

 

Sekretariat i kontrollutvalet | Nordhordland Utviklingsselskap IKS  | Region Nordhordland 

Tlf: 47 46 70 06 | www.regionnordhordland.no<http://www.regionnordhordland.no> 
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